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Verslag Algemeen Bestuur 
Datum 29-05-2024 

Tijd 10:00 - 11:30 

Locatie De StecK (Raadhuisstraat 25, 7001 EX Doetinchem) 

Voorzitter Mark Boumans 

Toelichting Aan het begin van de vergadering wordt een filmpje opgenomen voor oproep 

stemmen 6 juni. 
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Opnemen filmpje verkiezingen 6 juni (S. Krosenbrink)) 
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Opening en mededelingen 
J. van Oostrum en M. van der Tas zijn afwezig. 
Naar aanleiding van de binnengekomen brief van de provincie over de energyboard 
geeft M. Boumans aan dat belangrijk is dat iedereen binnen het energieveld goed 
geïnformeerd is, zeker diegene die zitting heeft in de Energyboard. Dat vraagt om 
goede afspraken en mogelijk een heroriëntatie. 
 
Onverwachte Hoek gaat dit jaar een samenwerking aan met de Feestfabriek. Tijdens 
de Zwarte Cross 2024 wordt Onverwachte Hoek op een onverwachte wijze geladen 
onder de naam ‘Bestemming Onverwacht’. A. Bronsvoort meldt dat er op 
vrijdagmiddag vanuit Oost Gelre samen met zorgorganisaties een netwerkevent wordt 
georganiseerd. Thema is “praat vandaag over morgen” de leden van de thematafel 
gezondste regio worden hiervoor uitgenodigd. 
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Lobby 
Er hebben zich nu 25 Kamerleden aangemeld voor het Lentefestival. Dit is een mooi 
aantal, al zullen er nog Kamerleden afvallen. De deelnemers vanuit de Achterhoek 
ontvangen nog een briefing. Ook in de bus zal hiervoor aandacht zijn. 
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22e European Week of Regions & Cities 2024 

Het college van Oude IJsselstreek zal dit jaar deelnemen. Montferland neemt met vier 
mensen deel. Oost Gelre gaat ook met vier deelnemers, maar heeft zelf al een hotel 
geboekt en gaat ook niet met de bus mee. Doetinchem gaat ook met vier 
collegeleden. (noot secr. Doetinchem heeft ook zelf overnachting geboekt). Aalten 
heeft ook zelf de overnachting geregeld. 
 
J. Bengevoord geeft aan dat we nog op zoek gaan naar inhoudelijke verbindingen met 
de workshops die georganiseerd worden. De netwerkborrel Oost Nederland was vorig 
jaar een succes en wordt opnieuw georganiseerd. Ook de VNG netwerkborrel is 
interessant. Publyon maakt een impactscan over onze kansen in Europa. Die 
bespreken we in september. 
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Vaststellen 26ste wijziging samenwerkingsregeling (indien alle reacties van de raden 

binnen zijn) 

De 26ste wijziging van de samenwerkingsregeling wordt vastgesteld. 
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Voortgangsrapportages Gebiedsopgave/gebiedsagenda Achterhoek 2023 

S. Veneman licht toe dat we in het verleden veel middelen voor projecten van de 
provincie hebben gehad. Dat zal de komende jaren aanzienlijk minder zijn. De 
middelen zijn ondergebracht in verschillende bulkbeschikkingen, dat maakt de 
afronding eenvoudiger. Er zitten nog middelen in bulk 3. Hiervoor liggen al aanvragen 
klaar. De rapportage is opgesteld conform de wensen van de provincie. 
Voor de nieuwe Regio Deal zal vanuit de provincie 2 miljoen beschikbaar komen als 
bulkbeschikking voor de Regio. De overige cofinanciering loopt via sectorale 
budgetten. Dit betekent dat aanvragers hiervoor een subsidieaanvraag bij de 
provincie moeten doen en niet meer bij de Regio. Dat vraagt dan meer inspanning van 
zowel de projectindieners als de provincie en zal een langere doorlooptijd kennen.   
 
De voortgangsrapportages Gebiedsagenda 2023 wordt vastgesteld. 
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Portefeuilleverdeling dagelijks bestuur 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de portefeuilleverdeling. 
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Stand van zaken convenant Regio Deal 

W. Stortelder licht toe dat we deze week de feedback van de ministeries op het 
concept convenant krijgen. Voor zover nu bekend hebben met name EZK en SZW 
vragen en opmerkingen. Hierover zijn we al in gesprek. We verwachten dat we hier 
komende week uitkomen en dat de stuurgroep op 12 juni akkoord kan gaan met het 
convenant. Zodat deze op 19 juni in het Rijk-Regio overleg kan worden vastgesteld. 
Voorafgaand aan het lentefestival.  We zouden dan de eerste Regio in tranche vijf zijn 
die het convenant vaststelt. 
Verder gaat onze dealmaker Tara Fiorito deze week met zwangerschapsverlof. Ze 
wordt vervangen door Gönül Hettema-Fidan. Zij is vrij nieuw. Willemien Vreugdenhil is 
tweede aanspreekpunt. 
 
A. Stapelkamp vraagt of er nog nieuwe publiciteit gegeven wordt aan de Regio Deal. 
M. Boumans geeft aan dat een goed idee te vinden. Vooral ook om de kring van 
ambassadeurs uit te breiden. Daar wil hij na de zomer prioriteit aan geven. 
S. Veneman geeft aan dat bij de vorige Deal ook in de lokale bladen een artikel is 
verschenen hoe je een project kunt aanmelden. A. Bronsvoort geeft mee dat 
gemeenten hierin ook een rol kunnen vervullen. 
W. Stortelder meldt dat er recent een nieuwsbericht is verschenen en het een idee is 
om het congres van de Achterhoek Monitor (dit keer in januari) uit te bereiden met de 
Regio Deal. 
J. Bengevoord wil graag nieuwe gezichten zien. Misschien iedereen vragen iemand 
mee te nemen. 
S. Veneman geeft aan dat misschien ook bij de Achterhoek Open Innovatieprijs een 
koppeling kan worden gelegd. Daar komen erg veel ondernemers. 
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M. Boumans ziet graag het verbreden van de groep van ambassadeurs, ook gekoppeld 
aan de Regio Deal als belangrijke actie om in beeld te houden. Actie W. Stortelder. 
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Verslag van de vergadering van 17 april 2024 

Het verslag wordt vastgesteld. 
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Rondvraag en belangrijke data 

6 juni Verkiezingen Europees Parlement 

19 juni Rijk-regio overleg Regio Deal, akkoord op convenant 

19 juni Lentefestival (Nieuwspoort, Den Haag) 

21 juni: Zomerborrel met Achterhoek Raad (17.00 uur rondleiding, 17.30 uur borrel, 

bij van Raam in Varsseveld)  

21 juni: Werkbezoek Tweede Kamerlid Eline Vedder (CDA) met betrekking tot 

experimenteerregio voor de Landbouw. Bestuurlijk is i.i.g.Wilko Pelgrom aangehaakt. 

26 en 27 juni: dialoog tweede daagse Elke regio telt (ambtelijk) 

Juli (datum ntb): Werkbezoek Thom van Campen (TK lid VVD) met betrekking tot 

landbouw 

22 augustus (onder voorbehoud): werkbezoek Ans Mol en Helga Witjes 

(gedeputeerden Gelderland met betrekking tot Kunstmestvrije Achterhoek 

11 september (10.30 11.30 uur ) ontmoeting met Achterhoek Board (onderwerp: 

Impact Scan Publyon) 

23 september Achterhoek Raad 

September (datum ntb): Bestuurlijke terugkomdag dialoogsessie Elke Regio Telt! 

September (datum ntb): Werkbezoek Statenfractie BBB 

 
J. Bengvoord meldt dat hij aan tafel zat bij het  Mont overleg. Belangrijk onderwerp 
waren de goederencorridors richting Duitsland. Vooral Twente zit daar sterk in. En 
Zwolle sluit nu ook aan  Is de Achterhoek daarop aangesloten? 
S. Veneman antwoordt dat dit niet zo is. Wel hebben we recent een interessante 
verbinding gelegd met TECH-land. Dat gaat echter vooral over economie. 
J. Bengevoord zal met E. Jansen kortsluiten of aansluiten vanuit de thematafel 
Mobiliteit en Bereikbaarheid zinvol is. Ook voor Apeldoorn en Arnhem zou dat 
interessant zijn. 
M. Boumans geeft aan dat J. Markink zich richt op de intensivering van de 
samenwerking tussen Stedendriehoek, Twente, Zwolle en Achterhoek. Provincie 
Gelderland zet niet sterk in op grote infrastructurele wensen. Daar is het noorden veel 
sterker in. Ook vanuit de Achterhoek kunnen we niet goed aangeven welke grote 
wensen we hebben. Belangrijk om dat wel te doen. 
 
De begroting die nu voorligt in de raden zal mogelijk zienswijzen opleveren. Dat geldt 
voor alle samenwerkingsregelingen gelet op financiële situatie van de gemeenten. 
 
S. Veneman geeft aan de AB-leden nog een memo ontvangen over de begroting die 
mogelijk ondersteunend is bij de raadbehandeling. 
. 
A. Stapelkamp vraagt welke kansen er zijn vanuit het hoofdlijnen akkoord? Handig om 
dit in beeld te hebben 19 juni. Overigens geeft het hoofdlijnenakkoord nog veel 
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ruimte voor interpretatie(verschillen). Kijk vanuit onze wensen en neem dit mee naar 
het Lentefestival. Actie J. van Donk 
 
A. Stapelkamp meldt terug uit de Achterhoek Food bijeenkomst vorige week. Idee dat 
ontstaan is om een “Achterhoeks Foodjaar” naar Iers model te organiseren. 
Interessant idee. 
 
A. Bronsvoort vraagt naar de opvolging van S. Veneman. M. Boumans antwoord dat S. 
Veneman begin juli stopt. Voor de invulling zal een nieuw profiel moeten worden 
opgesteld. Daarom zal eerst gezocht worden naar een interim secretaris/directeur.  
Samen met het DB en een delegatie van de Board pakt hij dit op. Ook de 
personeelsvertegenwoordiging is hierbij betrokken. 
 
 
 
Vastgesteld d.d. 3 juli 2024 
 
 
 
 
drs. S. Veneman MBA,     mr. M. Boumans MBA MPM, 
secretaris/directeur     voorzitter 

 

 


